
Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Mestskej rady v Snine, konaného dňa 27. 03. 2007 

 
 

Prítomní:  Ing. Štefan Milovčík, primátor 
   Ing. Jana Rosičová, poverená vedením MsÚ 
   Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór 
   Ing. Miroslav Balog 
   JUDr. Iveta Bžánová  
   Ing. Ján Čop, zástupca primátora 
   Ing. Ján Harmaňoš 
   Ing. Štefan Nevoľník  
   Anton Vass 

 
Prizvaní: Mgr. Jozef Zobka, vedúci oddelenia školstva 
  p. Bartuš, Zelený kameň 
  p. Bartušová, Zelený kameň  
 
 
Program: 

1. Prejednanie materiálov predkladaných na rokovanie MsZ dňa 29. 03. 2007  
2. Návrh udalostí v roku 2006 pre zápis do mestskej kroniky  
3. Prejednanie žiadosti Štefana Bajusa 
4. Prejednanie žiadosti Jána Kudráka 
5. Prejednanie žiadostí Jána Karľu, Márie Orsághovej, Jána Dzemjana, Anny Karľovej, 

Michala Harmaňoša a Rozálie Maškulíkovej  
6. Prejednanie žiadosti LPUS-PS Snina o dorovnanie DPH  
7. Schválenie realizácie projektu „Detské ihrisko HIDALGO“ 
8. Rôzne  

 
     Zasadnutie Mestskej rady v Snine otvoril a viedol Ing. Štefan Milovčík, primátor.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – program podľa pozvánky, ktorú členovia rady obdržali spolu 
s materiálmi + odporúča do programu zaradiť aj žiadosť o zriadenie súkromnej pedagogickej 
poradne.   
 
Hlasovanie za program s doplnkom:  
za: 6      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
Overovateľ zápisnice: Ing. Ján Harmaňoš  
 
Zapisovateľka:  Mgr. Katarína Harmaňošová a Monika Dunajová 
 
 
K bodu 1) Prejednanie materiálov predkladaných na rokovanie MsZ dňa 29. 03. 2007  
 

2. Správa o činnosti MsR v Snine od ostatného zasadnutia MsZ v Snine 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Ján Čop, zástupca primátora. Spracovala Monika Dunajová, 
zapisovateľka MsR a MsZ, oddelenie organizačné a vnútorných vecí. 
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Hlasovanie za písomný materiál:  
za: 6      proti: 0     zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala  
          uznesenie č. 29/2007  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený.  
 
 
 

3. Kontrola plnenia uznesení MsR a MsZ k 29. 03. 2007  
 
     Písomný materiál predložil a spracoval Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór.  
 

JUDr. Iveta Bžánová – do MsZ pripraviť materiál ohľadom uznesenia MsZ č. 9/2007 – doplniť 
akciu „Rozšírenie parkoviska a úprava vstupu do areálu Nemocnice, s.r.o., Snina“.  
 
Hlasovanie za písomný materiál:  
za: 6      proti: 0     zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala  
          uznesenie č. 29/2007  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený.  
 
 
 

4. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra k 29. 03. 2007  
 
     Písomný materiál predložil a spracoval Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór.  
 
     Ing. Pavol Marinič – podal bližšie informácie k danému materiálu.  
 
Hlasovanie za písomný materiál:  
za: 6      proti: 0     zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala  
          uznesenie č. 29/2007  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený.  
 
 
 

5. VZN mesta Snina o ochrane životného prostredia a o verejnom poriadku  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Ján Pavlík, riaditeľ VPS 
Snina.  
 
     Ing. Ján Čop – navrhuje doplniť článok 12, bod 1, písmeno f) o text: „v reštauračných 
zariadeniach od 11.00 hod. do 14.00 hod. a pri školských zariadeniach v okruhu cca 200 metrov“. 
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     Ing. Pavol Marinič – navrhuje, aby spracovateľ doplnil do článku 5 odstraňovanie uhynutých 
zvierat.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – odstraňovanie uhynutých zvierať je povinnosťou VPS a nie je potrebné 
dávať to do VZN.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – určiť postup pri nakladaní s plechovými garážami – úloha.  
 
Hlasovanie za písomný materiál s doplnením článku 12, bod 1, písmeno f:  
za: 6      proti: 0     zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala  
          uznesenie č. 29/2007  
 
     Mestská rada odporúča doplniť do čl. 12, bod 1, písmeno f) text: „v reštauračných zariadeniach 
od 11.00 hod. do 14.00 hod. a pri školských zariadeniach v okruhu cca 200 metrov“ a schváliť tento 
materiál aj s týmto doplnkom.  
 
 
 

6. Informatívna správa o bezpečnostnej situácii v meste Snina  
 
     Písomný materiál predložil a spracoval JUDr.. Ladislav Pira, riaditeľ OO PZ Snina.  
 
Hlasovanie za písomný materiál:  
za: 6      proti: 0     zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala  
          uznesenie č. 29/2007  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 
 
 

7. Rokovací poriadok komisií MsZ 
 
Písomný materiál predložil a spracoval Ing. Ján Čop, zástupca primátora.  

 
     Ing. Ján Čop – komisia školstva navrhuje v článku 6, bod 1 opraviť „mesiac“ na „dva mesiace“ 
– ide o stretnutia komisií.  
      
Hlasovanie za písomný materiál so zmenou v článku 6, bod 1:  
za: 6      proti: 0     zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala  
          uznesenie č. 29/2007  
  
     Mestská rada odporúča v článku 6, bod 1 opraviť „mesiac“ na „dva mesiace“ a schváliť tento 
materiál s touto zmenou. 
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8. Dodatok č. 2 k „Zásadám na odpredaj pozemkov na podnikateľské účely“ v meste 
Snine 

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie správy majetku 
a služieb.  
 
Hlasovanie za písomný materiál:  
za: 6      proti: 0     zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala  
          uznesenie č. 29/2007  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 
 
 

9. Dodatok č. 1 k Zmluve č. 1/2007 o výkone vo verejnom záujme v mestskej hromadnej 
doprave v Snine 

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie správy majetku 
a služieb.  
 
Hlasovanie za písomný materiál:  
za: 6      proti: 0     zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala  
          uznesenie č. 29/2007  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 

 
 
 
11. Delegovanie zástupcov mesta do mestskej školskej rady 

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Mgr. Jozef Zobka, vedúci 
oddelenia školstva.   
 
Hlasovanie za písomný materiál:  
za: 6      proti: 0     zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala  
          uznesenie č. 29/2007  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
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12. Informácia o projektoch „Rekonštrukcia výrobných hál Snina“ a „Priemyselný park 
Snina“  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovali Ing. Marián Výhonský, 
vedúci oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP, Ing. Marta Mrázová, útvar regionálneho rozvoja a JUDr. 
Ján Holota, právnik.    
 
Hlasovanie za písomný materiál:  
za: 6      proti: 0     zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala  
          uznesenie č. 29/2007  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 
 
 

13. Zmluva o nájme hrobového miesta 
 
     Písomný materiál predložil Ján Pavlík, riaditeľ VPS Snina. Spracoval Štefan Hodničák, vedúci 
prevádzok VPS Snina.  
 
     Ing. Pavol Marinič – nájomca je povinný na vlastné náklady zabezpečiť údržbu hrobového 
miesta. Navrhuje, aby kosenie nerobila VPS na svoje náklady.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – navrhuje nechať to tak, ako to je v zmluve.  
 
Hlasovanie za písomný materiál:  
za: 6      proti: 0     zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala  
          uznesenie č. 29/2007  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 
 
 

14. Návrh opráv a rekonštrukcia mestských komunikácií pre rok 2007 
 
     Písomný materiál predložil Ján Pavlík, riaditeľ VPS Snina. Spracoval Štefan Hodničák, vedúci 
prevádzok VPS Snina.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – pri obytnom bloku 1409 na Pčolinskej ulici pozrieť kanál – príklop 
s mriežkou – úloha.  
 
Hlasovanie za písomný materiál:  
za: 6      proti: 0     zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala  
          uznesenie č. 29/2007  
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     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 
 

15. Odpustenie pohľadávok športovým klubom za používanie športových zariadení mesta 
 
     Písomný materiál predložil Ján Pavlík, riaditeľ VPS Snina. Spracoval Zdeněk Škovran, ekonóm 
VPS Snina.   
 
     JUDr. Iveta Bžánová – náklady VPS na prevádzku futbalového štadióna sú vysoké.  
 
     Ing. Ján Čop – na MsZ riaditeľ VPS vysvetlí náklady spojené s prevádzkou futbalového 
štadióna.   Do úpravy rozpočtu zahrnúť nepriame dotácie pre zápasníkov – úloha. 
 
     Ing. Miroslav Balog – navrhuje, aby to bola vždy zálohová platba.  
 
     Ing. Ján Čop – treba určiť pravidlá pre ich financovanie pre nasledujúci rok.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – športová hala je prázdna a my financujeme školské zariadenia. Je 
potrebné presťahovať fitnes.  
 
     Ing. Miroslav Balog – športová hala musí byť využitá.  
 
Hlasovanie za písomný materiál:  
za: 6      proti: 0     zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala  
          uznesenie č. 29/2007  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 
 
 

16. Návrh na vyradenie dlhodobého majetku z evidencie VPS  
 
     Písomný materiál predložil Ján Pavlík, riaditeľ VPS Snina. Spracoval Zdeněk Škovran, ekonóm 
VPS Snina.   
 
     Ing. Ján Čop – demontovaná tribúna bola ponúknutá starostom okolitých obcí, ale zatiaľ je to 
bez odozvy.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – navrhuje ponúknuť ju občianskym združeniam.  
 
Hlasovanie za písomný materiál:  
za: 6      proti: 0     zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala  
          uznesenie č. 29/2007  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
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17. Návrh na úhradu za používanie tréningového ihriska s umelým trávnikom 
a osvetlením  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Mgr. Jozef Zobka, vedúci 
oddelenia školstva.   
 
     JUDr. Iveta Bžánová – príjem za prenajímanie ihriska bude príjmom školy? 
 
     Ing. Jana Rosičová – áno, bude to príjem školy.  
 
Hlasovanie za písomný materiál:  
za: 6      proti: 0     zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala  
          uznesenie č. 29/2007  
 
    Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 
 
 

18. Návrh na schválenie finančnej dotácie pre Nadáciu ART.EAST  Snina 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie finančné.  
 
Hlasovanie za písomný materiál:  
za: 4      proti: 0     zdržal sa: 2 
 
     Mestská rada prijala  
          uznesenie č. 29/2007  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 
 
 

19. Návrh na prerozdelenie finančných dotácií na rok 2007 
 
     Písomný materiál spracoval Pavol Diňa, predseda komisie mládeže, kultúry a športu. Spracovalo 
oddelenie finančné.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečo nebol tento materiál prerokovaný na finančnej komisii?  
 
Hlasovanie za písomný materiál po jednotlivých bodoch:  
bod 1: za: 3      proti: 0     zdržal sa: 3 
bod 2: za: 3      proti: 0     zdržal sa: 3 
bod 3: za: 3      proti: 0     zdržal sa: 3 
bod 4: za: 0      proti: 0     zdržal sa: 6 
 
     Mestská rada prijala  
          uznesenie č. 29/2007  
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     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 
 

20. Návrh na vydávanie mesačníka „Naša Snina“ 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Ing. Jozef Makariv, 
riaditeľ Domu MS v Snine.  
 
    Ing. Ján Čop – podal bližšie informácie k danému materiálu.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečo tento materiál spracoval p. Makariv ako podnikateľ? Podala 
informáciu a výklad tlačového zákona. Bolo by vhodné, aby bola zriadená redakčná rada, určené 
zodpovedné osoby.  
 
     Ing. Miroslav Balog – takýto návrh by mohli predložiť aj iní. Navrhuje urobiť výberové 
konanie. Predložený materiál je nepriehľadný. Náklad vo výške 230 tis. Sk je smiešna suma.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – tento materiál by mal prejsť cez kontrolóra a právnika.  
 
     Ing. Ján Čop – vysvetlil ako je to v iných mestách.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – navrhuje tento materiál stiahnuť z rokovania.  
 
Hlasovanie za stiahnutie materiálu:   
za: 3      proti: 0     zdržal sa: 3 
 
     Mestská rada prijala  
          uznesenie č. 29/2007  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál stiahnuť z dnešného rokovania.  
 
 

21. Doplnok uznesenia MsZ č. 1/2006 zo dňa 29. 12. 2006  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie organizačné 
a vnútorných vecí.  
 
Hlasovanie za písomný materiál:  
za: 6      proti: 0     zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala  
          uznesenie č. 29/2007  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 
 

22. Plán činnosti kontrolnej komisie pre rok 2007  
 
     Písomný materiál predložil a spracoval Mgr. Juraj Skrip, predseda kontrolnej komisie.  
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     Ing. Ján Čop – navrhuje tento materiál stiahnuť z rokovania. Komisia si má schváliť plán 
činnosti na svojom zasadnutí.  
 
Hlasovanie za stiahnutie materiálu:   
za: 6      proti: 0     zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala  
          uznesenie č. 29/2007  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál stiahnuť z dnešného rokovania.  
 
 
 

23. Plán činnosti MsKS na rok 2007  
 
     Písomný materiál predložila  a spracovala MVDr. Gabriela Alušíková, riaditeľka MsKS Snina.  
 
Hlasovanie za písomný materiál:  
za: 6      proti: 0     zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala  
          uznesenie č. 29/2007  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 
 
 

24. Informatívna správa o presťahovaní mestskej knižnice  
 
     Písomný materiál predložila  a spracovala MVDr. Gabriela Alušíková, riaditeľka MsKS Snina. 
 
Hlasovanie za písomný materiál:  
za: 6      proti: 0     zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala  
          uznesenie č. 29/2007  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 
 
 

25. Informácia o pracovnej dobe MsP  
 
     Ústnu informáciu podá náčelník MsP Snina.  
 
Hlasovanie za písomný materiál:  
za: 6      proti: 0     zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala  
          uznesenie č. 29/2007  
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26. Odpredaj bytov z vlastníctva mesta Snina a zrušenie uznesenia MsZ č. 18/2007 zo dňa  
01. 02. 2007 

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie správy majetku  
a služieb.  
 
Hlasovanie za písomný materiál:  
za: 6      proti: 0     zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala  
          uznesenie č. 29/2007  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 
 
 

27. Zmena časti uznesenia MsZ č. 949/2006 zo dňa 19. 10. 2006 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie správy majetku 
a služieb.  
 
Hlasovanie za písomný materiál:  
za: 6      proti: 0     zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala  
          uznesenie č. 29/2007  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 
 
 

28. Zmena uznesenia MsZ č. 905/2006 zo dňa 25. 07. 2006  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie správy majetku 
a služieb.  
 
Hlasovanie za písomný materiál:  
za: 6      proti: 0     zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala  
          uznesenie č. 29/2007  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
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29. Zmena uznesenia MsZ č. 777/2006 zo dňa 14. 02. 2006  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie správy majetku 
a služieb.  
 
     Ing. Ján Čop – obyvatelia bloku K 11, vchody č. 5 a 6 podali žiadosť o poskytnutie väčšej 
zľavy – z 20 % na 35 – 40 % -  argumentujú, že majú iba 1 vchod, žiadne pivničné priestory.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – treba vedieť konkrétnu sumu.  
 
Hlasovanie za písomný materiál:  
za: 6      proti: 0     zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala  
          uznesenie č. 29/2007  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 
 
 

30. Zmena uznesenia MsZ č. 957/2006 zo dňa 09. 11. 2006 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie správy majetku 
a služieb.  
 
Hlasovanie za písomný materiál:  
za: 6      proti: 0     zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala  
          uznesenie č. 29/2007  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 
 
 

31. Zrušenie uznesenia MsZ č. 966/2006 zo dňa 22. 11. 2006  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie správy majetku 
a služieb.  
 
Hlasovanie za písomný materiál:  
za: 6      proti: 0     zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala  
          uznesenie č. 29/2007  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
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32. Zmluvný prevod nehnuteľností – odpredaj parc. č. KN 2588/39, 2588/14, 2588/38 

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie správy majetku 
a služieb.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – tento materiál navrhuje z rokovania stiahnuť.  
 
Hlasovanie za stiahnutie materiálu:   
za: 6      proti: 0     zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala  
          uznesenie č. 29/2007  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál stiahnuť z dnešného rokovania. 
 
 
 

33. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj pozemku 1253/33 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie správy majetku 
a služieb.  
 
Hlasovanie za písomný materiál:  
za: 6      proti: 0     zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala  
          uznesenie č. 29/2007  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 
 
 

34. Zriadenie vecného bremena pre Hoang Van Diepa  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie správy majetku 
a služieb.  
 
Hlasovanie za písomný materiál:  
za: 6      proti: 0     zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala  
          uznesenie č. 29/2007  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 
Znenie uznesenia č. 29/2007: 
     Mestská rada v Snine   o d p o r ú č a    Mestskému zastupiteľstvu v Snine:  
a) schváliť tieto materiály:  

1. Správa o činnosti MsR v Snine od ostatného zasadnutia MsZ v Snine 
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2. Kontrola plnenia uznesení MsR a MsZ k 29. 03. 2007  
3. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra k 29. 03. 2007  
4. VZN mesta Snina o ochrane životného prostredia a o verejnom poriadku  
5. Informatívna správa o bezpečnostnej situácii v meste Snina  
6. Rokovací poriadok komisií MsZ 
7. Dodatok č. 2 k „Zásadám na odpredaj pozemkov na podnikateľské účely“ v meste Snine 
8. Dodatok č. 1 k Zmluve č. 1/2007 o výkone vo verejnom záujme v mestskej hromadnej 

doprave v Snine 
9. Analýza stavu základných škôl a materských škôl 
10. Delegovanie zástupcov mesta do mestskej školskej rady 
11. Informácia o projektoch „Rekonštrukcia výrobných hál Snina“ a „Priemyselný park Snina“  
12. Zmluva o nájme hrobového miesta 
13. Návrh opráv a rekonštrukcia mestských komunikácií pre rok 2007 
14. Odpustenie pohľadávok športovým klubom za používanie športových zariadení mesta 
15. Návrh na vyradenie dlhodobého majetku z evidencie VPS  
16. Návrh na úhradu za používanie tréningového ihriska s umelým trávnikom a osvetlením  
17. Návrh na schválenie finančnej dotácie pre Nadáciu ART.EAST  Snina 
18. Návrh na prerozdelenie finančných dotácií na rok 2007 
19. Doplnok uznesenia MsZ č. 1/2006 zo dňa 29. 12. 2006  
20. Plán činnosti MsKS na rok 2007  
21. Informatívna správa o presťahovaní mestskej knižnice  
22. Informácia o pracovnej dobe MsP  
23. Odpredaj bytov z vlastníctva mesta Snina a zrušenie uznesenia MsZ č. 18/2007 zo dňa  

01. 02. 2007 
24. Zmena časti uznesenia MsZ č. 949/2006 zo dňa 19. 10. 2006 
25. Zmena uznesenia MsZ č. 905/2006 zo dňa 25. 07. 2006  
26. Zmena uznesenia MsZ č. 777/2006 zo dňa 14. 02. 2006  
27. Zmena uznesenia MsZ č. 957/2006 zo dňa 09. 11. 2006 
28. Zrušenie uznesenia MsZ č. 966/2006 zo dňa 22. 11. 2006  
29. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj pozemku 1253/33 
30. Zriadenie vecného bremena pre Hoang Van Diepa  

b) stiahnuť z rokovania tieto materiály:  
1. Návrh na vydávanie mesačníka „Naša Snina“ 
2. Plán činnosti kontrolnej komisie pre rok 2007  
3. Zmluvný prevod nehnuteľností – odpredaj parc. č. KN 2588/39, 2588/14, 2588/38 

n e o d p o r ú č a   Mestskému zastupiteľstvu v Snine schváliť tento materiál:  
1. Návrh na prerozdelenie finančných dotácií na rok 2007 

 
 
K bodu 8) Rôzne – Žiadosť spoločenstva bytov Ul. študentská 1470/33  
 
     Ing. Ján Čop – obyvatelia bloku 1470/33 na Ul. študentskej zaslali žiadosť ohľadom nápravy. 
Vyjadrili nespokojnosť so stavom, ktorý vládne na tejto ulici – kosenie, večerné osvetlenie, 
neporiadok pri budovy bývalej slobodárne. Bol sa tam pozrieť.  
 
 
K bodu 2) Návrh udalostí v roku 2006 pre zápis do mestskej kroniky  
    
     Písomný materiál predložila a spracovala MVDr. Gabriela Alušíková, riaditeľka MsKS Snina.  
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Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   s c h v a ľ u j e   predložený návrh udalostí v roku 2006 pre zápis do 
mestskej kroniky.  
 
Hlasovanie:  
za: 6      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 30/2007  
 
 
 
K bodu 3) Prejednanie žiadosti Štefana Bajusa 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie správy majetku 
a služieb.  
 
     Ing. Ján Čop – rigol treba čistiť, pretože je zanesený. Komisia výstavby navrhuje, aby sa 
vlastníci susediacich pozemkov vzdali časti pozemku na zriadenie prístupovej cesty.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   o d p o r ú č a    riešiť problém prístupovej cesty podľa stanoviska 
Komisie výstavby, ÚP a ŽP pri MsZ v Snine zo dňa 13. 03. 2007.  
 
Hlasovanie:  
za: 6      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 31/2007  
 
 
 
K bodu 4) Prejednanie žiadosti Jána Kudráka 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie správy majetku 
a služieb.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   o d p o r ú č a    nevyhovieť žiadosti Jána Kudráka, bytom Snina, Ul. 1. 
mája 2054 ohľadom odkúpenia časti parc. č. KN 2581/3 vo výmere 68 m2. 
 
Hlasovanie:  
za: 6      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 32/2007  
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K bodu 5) Prejednanie žiadostí Jána Karľu, Márie Orsághovej, Jána Dzemjana, Anny  
Karľovej, Michala Harmaňoša a Rozálie Maškulíkovej  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie správy majetku 
a služieb.  
 
     Ing. Ján Čop – p. Harmaňoš užíva mestský pozemok dlhé roky. Pôvodne to bol jeho pozemok. 
P. Maškulík sa vzdáva pozemku v prospech p. Harmaňoša, ale p. Dzemjan nie. Čo sa týka rodín 
Karľových – p. Karľová je vdova a žiada celý mestský pozemok tak, ako ho doteraz užívala. Pán 
Karľa s dcérou p. Orsághovou však žiadajú rozdeliť mestský pozemok na polovicu.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – p. Harmaňoša do toho vtiahol úrad, keď vyzval p. Dzemjana, či nechce 
odkúpiť mestský pozemok. Vznikol tam veľký problém. Už v minulosti mestská rada navrhovala, 
aby sa p. Harmaňošovi odpredal celý pozemok a nevťahoval sa do problému medzi rodinami 
Karľovými.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   o d p o r ú č a riešiť žiadosti následovne:  

- odpredaj parc. č. KN 1832/25 vo výmere 39 m2, KN 18163/310 vo výmere 27 m2 
a KN 1813/351 vo výmere 9 m2 pre Annu Karľovú, Snina,  

- odpredaj parc. č. KN 1813/350  vo výmere 18 m2 pre Máriu Országhovú, Snina,  
- odpredaj parc. č. KN 1813/353 vo výmere 19 m2 a KN 1813/354 vo výmere 1 m2 pre 

Jána Dzemjana, Snina,  
- odpredaj parc. č. KN 1813/352 vo výmere 10 m2 a KN 1813/348 vo výmere 29 m2 

pre Michala Harmaňoša a manželku Máriu, Snina.  
-  

Hlasovanie:  
za: 0      proti: 0      zdržal sa: 6 
 
     Mestská rada prijala neprijala k tomuto materiálu žiadne uznesenie.  
            
 
 
K bodu 6) Prejednanie žiadosti LPUS-PS Snina o dorovnanie DPH  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie správy majetku 
a služieb.  
 
     Ing. Jana Rosičová – podala bližšie informácie k danému materiálu.  
 
     Ing. Pavol Marinič – nech je to predplatenie nájomného na budúci rok.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – s návrhom Ing. .Mariniča súhlasí.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   o d p o r ú č a    uhradiť LPUS – PS splátku nájomného na rok 2008 vo 
výške 94.229,- Sk už v roku 2007. Uvedenú splátku zapracovať do úpravy rozpočtu na rok 2007.  
 
Hlasovanie:  
za: 6      proti: 0      zdržal sa: 6 
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     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 33/2007  
 
 
 
K bodu 7) Schválenie realizácie projektu „Detské ihrisko HIDALGO“ 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovala Ing. Zuzana Ďuriková, 
útvar regionálneho rozvoja.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – nie je proti ihrisku, ale prečo práve indiánske?  
 
     Ing. Ján Čop a Ing. Miroslav Balog – navrhovaná lokalita – park pri Vihorlate -  nie je vhodná 
na umiestnenie ihriska. 
 
     p. Bartuš – podal bližšie informácie ohľadom projektu „Detské ihrisko HIDALGO“, ktoré by 
bolo umiestnené v parku pri Vihorlate.  
 
      p. Bartušová – ihriská v meste, ktoré sú pri blokoch sú v dezolátnom stave a matky s deťmi si 
nemajú kam výjsť na prechádzku. Preto je tu návrh na vytvorenie ihriska a indiánske preto, že deti 
sa radi hrajú na indiánov.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – park je vo veľmi rušnom prostredí – z oboch strán parku je rušná hlavná 
cesta a je to blízko Vihorlatu. Myslí si, že takéto ihrisko by malo byť niekde v centre mesta na 
menej rušnom mieste, napríklad park pri nemocnici.  
 
     Ing. Miroslav Balog – myšlienku ako takú privítal, ale nie je mu jasné, prečo práve v tejto 
lokalite. Naši Rómsky spoluobčania to veľmi rýchlo zničia, keďže pôjde o drevenú stavbu. Preto sa 
prikláňa k návrhu na zmenu miesta – centrum mesta, alebo na miesto, kde je vysoká frekvencia peši 
pohybujúcich sa ľudí.  
 
     p. Bartuš – bezpečnosť ihriska, ktoré je tesne pri bytovke, nie je vyššia ako by bola bezpečnosť 
ihriska v parku. Ide im o zatraktívnenie práve tejto lokality.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – je potrebné doložiť doklad o zabezpečení spolufinancovania tohto 
projektu.  
 
     p. Bartuš – partneri chcú ostať v anonymite. On podal projekt a ide len o to, či ho mesto 
považuje za seriózneho partnera alebo nie.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – ide tu o vybudovanie ihriska alebo o pozemok? 
 
     p. Bartuš – združenie Zelený kameň má záujem iba o tento pozemok. Bude podporovať 
výstavbu ihriska na inom mieste, ale už nie finančne.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – navrhuje, aby sme dali do plánu investičných akcií vybudovanie 
detského ihriska z rozpočtu mesta.  
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Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   s ú h l a s í   s realizáciou projektu „Detské ihrisko HIDALGO“ 
schváleného Nadáciou Pontis a zároveň    u k l a d á   Mestskému úradu v Snine, oddeleniu 
výstavby, územného plánovania, životného prostredia a správneho poriadku vytypovať a nájsť 
vhodnejšiu lokalitu pre jeho umiestnenie.  
 
Hlasovanie:  
za: 5      proti: 0      zdržal sa: 1 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 34/2007  
 
 
 
K bodu 8) Rôzne – Žiadosť firmy Obalové materiály, s.r.o.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e   žiadosť firmy Obalové materiály, s.r.o., 
Študentská 38, Snina ohľadom odpustenia dane, resp. o nenávratný finančný príspevok na daň 
z nehnuteľnosti,    o d p o r ú č a    postupovať v zmysle platnej legislatívy.  
 
Hlasovanie:  
za: 6      proti: 0      zdržal sa: 6 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 35/2007  
 
 
 
K bodu 1 (10) Analýza stavu základných škôl a materských škôl 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Mgr. Jozef Zobka, vedúci 
oddelenia školstva.   
 
     Ing. Štefan Milovčík – projekty ZŠ treba prepracovať a je tu nádej, že budú  schválené. 
Navrhuje, aby sa škola nerušila, ale na ZŠ budovateľskú  presunúť aj MŠ čsl. armády a areál tejto 
škôlky využiť na vybudovanie penziónu pre prestárlych občanov. Ak tento projekt nebude úspešný, 
o rok sa budeme zaoberať zrušením jednej ZŠ. Nevie si predstaviť, že sa zruší I. ZŠ.  
 
     Mgr. Jozef Zobka – minulý týždeň bola porada riaditeľov ZŠ a sú za to, aby sa škola nerušila.  
 
     Ing. Miroslav Balog – je potrebné zavolať odborníka, by nám urobil audit tepelnej náročnosti 
ZŠ – energetický audit.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – zistiť, či prejde projekt, ktorý podala ZŠ P. O. Hviezdoslava. Ak áno, 
zistiť, či je možné do zrekonštruovanej budovy presťahovať cirkevnú základnú školu – úloha.  
         - čo sa týka zrušenia MŠ, zrušiť tú najmenšiu.  
 
     Ing. Ján Čop – najmenšia je na Table, ale tú by nerušil.  
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     Ing. Štefan Milovčík – navrhuje MŠ čsl. armády presťahovať do budovy školy.  
 
     Ing. Ján Čop – zrušil by MŠ čsl. armády a MŠ Palárikovu.  
 
     Ing. Miroslav Balog – MŠ Palárikova by nerušil.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prerokovať s VÚC možnosť presťahovať zariadenie „Nádej“ do budovy 
MŠ na Ul. čsl. armády – úloha.  
 
Hlasovanie za písomný materiál:  
za: 6      proti: 0     zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala  
          uznesenie č. 29/2007  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 
 
K bodu 8) Rôzne – Zriadenie špeciálnej pedagogickej poradne  
 
      Mgr. Jozef Zobka – podal bližšie informácie ohľadom žiadosti na zriadenie špeciálnej 
pedagogickej poradne. Najbližšia takáto poradňa je v Humennom. Išlo by aj o poradňu pre mentálne 
postihnuté deti, nielen pre deti s neprispôsobivým správaním.  
 
     Ing. Ján Čop – je za, ale upozorňuje na to, že nie je doriešené financovanie takéhoto zariadenia 
a môže sa stať, že to bude musieť financovať mesto zo svojho rozpočtu.  
 
     Ing. Miroslav Balog – takáto služba v meste chýba. S takýmito deťmi treba pracovať.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   o d p o r ú č a    Mestskému zastupiteľstvu v Snine schváliť zaradenie 
špeciálno-pedagogickej poradne do siete školských zariadení.  
 
Hlasovanie:  
za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0 
(nebol Ing. Čop) 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 36/2007  
 
 
K bodu 8) Rôzne – Autorský dozor  
 
     Ing. Jana Rosičová – podala bližšie informácie. Pri rekonštrukcii výrobných hál bol autorský 
dozor, ktorý vykonával Ing. arch. Jozef Bajus. 
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   o d p o r ú č a     podpísať dodatok k zmluve s Ing. arch. Jozefom 
Bajusom ohľadom autorského dozoru na stavbe „Rekonštrukcia výrobných hál Snina“.  
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Hlasovanie:  
za: 6      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 37/2007  
 
 
 
K bodu 8) Rôzne – rekonštrukcia KPK  
 
     Ing. Ján Čop – informoval o možnosti rozšírenia priestorov terajšieho KPK o ďalšie 3 miesta, 
čo by nás stálo cca 800 tis. Sk. 400 tis. Sk by stáli rekonštrukčné práce a 400 tis. Sk nábytok, keďže 
ide o masív a nie drevotriesku.  
 
     Ing. Jana Rosičová – na KPK musia byť stále 2, pretože 1 celý deň overuje a nestíha  robiť aj 
poštu. Preto tam bude z evidenciou obyvateľov pracovníčka, ktorá ich bude zastupovať.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – do jednej kancelárie na prízemí dať pracovníčku, ktorá by robila 
overovanie.  
 
     Ing. Jana Rosičová – 1 pracovníčka by robila overovanie aj evidenciu obyvateľov.  
 
 
K bodu 8) Rôzne – Nový cintorín 
 
     Ing. Štefan Milovčík – oboznámil členov rady s projektom domu smútku, ktorý sa vybudoval 
na novom cintoríne.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e   ústnu informáciu ohľadom prípravy 
projektovej dokumentácie na stavbu domu smútku na novom cintoríne.  
 
Hlasovanie: 
za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0 
(nebola JUDr. Bžánová) 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 38/2007  
 
 
K bodu 8) Rôzne – Park pri nemocnici  
 
     Ing. Štefan Milovčík – informoval o možnosti využitia parku na športové aktivity. Plot by sa 
preložil bližšie k nemocnici, pretože ona ho využíva. Mali by sme viac priestoru na výstavbu central 
parku a spojili by sme to s kaštieľom.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – požiadať VÚC o sochu Herkulesa (vyjadrili sa, že nám ju dajú 
zadarmo) – úloha. 
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K bodu 8) Rôzne - Podpísanie zmluvy o právnom zastupovaní právnou kanceláriou JUDr.  

Radovana  Bžána 
 
     Ing. Štefan Milovčík – navrhuje, aby nás v spornej veci s firmou Merkuria zastupovala 
kancelária  JUDr. Bžána.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestská rada v Snine   s ú h l a s í   s podpísaním zmluvy o právnom zastupovaní vo veci 
súdneho sporu s firmou Sukmont Teplo, s.r.o., Snina právnou kanceláriou JUDr. Radovana Bžána.  
 
Hlasovanie: 
za: 6      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 39/2007  
 
 
 
 
     Zasadnutie Mestskej rady v Snine ukončil Ing. Štefan Milovčík, primátor.  
 
 
 
 
 
          Ing. Štefan Milovčík 
                   primátor 
 
 
Overovateľ:     Ing. Ján Harmaňoš 
 
 
Snina 05. 04. 2007  
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